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سهراب انتظاری
 کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

دبیر:  
مقصران مسابقات »اسپانیا« را 

معرفی کنید
به  انضباطی  کمیته  جلسه  ایسنا: 
منظور رسیدگی به تخلف صورت گرفته 
در رقابت های کشتی آزاد زیر ۲۳ سال 
جهان در سالن جلسات خانه کشتی شهید 
ابراهیم هادی برگزار شد. این جلسه با حضور 
علیرضا دبیر، رئیس، ابراهیم مهربان، دبیر 
و سایر مسئولان فدراسیون کشتی، اعضای 
کمیته انضباطی و نمایندگان وزارت ورزش 
و جوانان، محسن کاوه، مدیر تیم های ملی 
کشتی آزاد، سجاد غلامی، ملی پوش وزن 
۸۶ کیلوگرم در این مسابقات، امید قاسمی 
پزشکیار و هادی عباسی مطلق مسئول 
تدارکات تیم اعزامی برگزار شد. علیرضا 
دبیر، رئیس فدراسیون کشتی با تشکر از 
کمیته انضباطی به دلیل دعوت از تمامی 
طرفین این اتفاق گفت: اولین چیزی که از 
شما می خواهم این است که در تصمیمات 
خود خدا را در نظر بگیرید و مقصر یا مقصران 
را معرفی کنید. وی ادامه داد: به عنوان رئیس 
فدراسیون کشتی نمی خواهم در تصمیمات 
این جلسه دخالتی داشته باشم تا حرف و 
حدیثی باقی نماند اما این حق مردم است 
و باید بدانند که مقصر یا مقصران این اتفاق 
بی تدبیری و اشتباه داشته اند و در نهایت 
گرفتن جام قهرمانی از تیم ایران توسط چه 
کسانی بوده است. دبیر تصریح کرد: تمامی 
جوانب ماجرا را بررسی کنید و پس از آن 
تصمیم گیری کنید تا حقی از کسی یا کسانی 
ضایع نشود.  رئیس فدراسیون کشتی سپس 

جلسه را ترک کرد.

محسن بیاتی نیا بازیکن سابق تیم استقلال 
در خصوص شرایط این تیم در لیگ برتر 

صحبت کرد. 
  درباره پیروزی استقلال مقابل هوادار 

چه نظری دارید؟
 استقلال در دیدار با تیم هوادار در نیمه اول 
خوب بود و در دقایق ابتدایی بازی و خیلی 
زود به گل رسید، اما در نیمه دوم نتوانست 
آن چیزی را که می خواست در زمین اجرا 
کند. در این بازی در سه خطوط استقلال 
کمی بی نظمی دیده می شد و بازیکنان فاصله 
زیادی با یکدیگر داشتند. در چند هفته گذشته 
نیز استقلال یک مقدار در برنامه ریزی برای 
خط حمله ضعیف عمل کرده که منجر به کم 
گل زدن مهاجمانش شده است. تیم فوتبال 
استقلال باید بازی کردن فقط با مهدی قائدی 
را کنار بگذارد. استقلال باید به دنبال حرکات 

ترکیبی باشد.
  چرا در مسابقات گل های زیادی به 

ثمر نمی رسد؟ 
 از زمانی که تغییر در سیستم فوتبال ایران 
به وجود آمد و تاکتیک بازی کردن با یک 
فوروارد باب شد، تیم ها در خط تهاجمی خود 
بیشتر از بازیکنان هافبک استفاده کردند تا 
در نهایت باعث شد تا در خط حمله بازیکنان 
گلزن نداشته باشیم. بر همین اساس شاهد این 
هستیم که در مسابقات لیگ گل های زیادی در 
اکثر بازی ها به ثمر نمی رسد.  مربیان زیاد به 
جایگاه خود در تیم های لیگی اعتماد ندارند و 
سعی دارند با کمترین ریسک مقابل سایر تیم ها 
بازی کنند تا بتواند با بردهای اقتصادی به کار 
خود در تیم شان ادامه دهند. همچنین اکثر 
تیم ها هم نتیجه گرا شده اند و قصدشان ثبات 
در جایگاه شان است. استقلال و پرسپولیس 
باید شجاعانه بازی کنند و این موضوع فوتبال 

لیگ را زیباتر خواهد کرد.

خارج ازمستطیل سبز

محسن بیاتی نیا: 
 استقلال 

 باید به دنبال 
حرکات ترکیبی باشد

خبــــــر
قرارداد »پیولی« تمدید شد

سرمربی تیم فوتبال میلان از تمدید 
قراردادش با این تیم ابراز خرسندی کرد. 
باشگاه میلان قرارداد سرمربی این تیم 
»استفانو پیولی« را برای دو سال دیگر تمدید 
کرد و به این ترتیب به او که فصل گذشته 
روسونری را قهرمان سری A کرد، پاداش داد. 
قرارداد قبلی پیولی با میلان تا سال ۲0۲۳ 
اعتبار داشت و به موجب قرارداد جدید او 
تا سال ۲0۲5 در روسونری خواهد ماند. در 
همین حال جانلوکا دی مارتزیو خبرنگار 
شبکه اسکای اسپورت ایتالیا مدعی شده 
است که پیولی به موجب قرارداد جدیدش 4 
میلیون یورو در سال حقوق خواهد گرفت که 
در صورت قهرمانی مجدد در لیگ، پاداش هم 
به آن اضافه خواهد شد. پیولی پس از تمدید 
قراردادش به  سایت باشگاه گفت: تمدید 
قرارداد با میلان همیشه بسیار هیجان  انگیز 
است. این چیزی است که من می خواستم و 
آرزویش را داشتم. به همین دلیل از مالکان 
باشگاه به خاطر فرصتی که به من دادند و 
همین طور مدیران باشگاه به خاطر انتخاب 
این زمان برای تمدید قراردادم تشکر می کنم. 
من بسیار خوشحالم و فکر می کنم که این 
قرارداد به من انرژی بیشتری برای ادامه دادن 

به کارم در میلان می دهد.

مشکل پرسپولیس در خط حمله 

   کاپیتان ها 
مراسم معرفی کاپیتان تیم های حاضر در مسابقات 
بین قاره ای فوتبال ساحلی ۲۰۲۲ توسط سازمان جهانی 
فوتبال ساحلی در پالم تاور جمیرا )جزیره  نخل( دوبی 

برگزار شد.

    ریکاوری
بازیکنان تیم ملی ابتدا مقداری با دوچرخه تمرین 
و فیلم آنالیز تهیه شده از حریفان خود در جام جهانی 
را مشاهده کردند. سپس زیرنظر مربی بدنساز با انجام 

تمرینات سبک تر به ریکاوری پرداختند. 

           کار سخت 
عملکرد فوق العاده سیدحسین حسینی در دیدار 
برابر سنگال در اتریش در کنار جایگاه عابدزاده 
و بیرانوند باعث شده تا »نیازمند« برای حضور در 
جام جهانی کاری بسیار سخت در پیش داشته باشد.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
تسنیم: پیشکسوت فوتبال ایران اعتقاد دارد این تیم در 
مصاف با تیم های گروه B جام جهانی ۲0۲۲ نمی تواند فوتبالی 
تهاجمی به نمایش بگذارد. غلامحسین پیروانی درباره شرایط 
تیم ملی بعداز بازگشت کارلوس کی روش اظهارداشت: این 
مربی نظم و انضباط خاص خودش را دارد و فکر می کنم بعداز 
بازگشت کی روش شرایط تا حدودی بهتر شده است. من 
معتقدم در جام جهانی باید با همان حالت تدافعی کی روش 
بازی کنیم و اگر قرار باشد فوتبال تهاجمی به نمایش بگذاریم 
کارمان سخت می شود. ما باید برابر سه تیم هم گروه مان 
تدافعی بازی کنیم و دنبال استفاده از ضدحملات باشیم. 
درواقع با وضعیتی که تیم ما دارد نمی توانیم تهاجمی بازی 
کنیم. وی در مورد اینکه آیا ایران می تواند از گروهش صعود 
کند یا خیر، تاکیدکرد: ایران کار بسیار سختی برای صعود 
دارد، ولی در فوتبال چیزی غیرممکن نیست. هیچکس فکر 
نمی کرد ما ۲0 سال پیش در استرالیا برابر این تیم مساوی 
کنیم و به جام جهانی برویم. پیروانی با اشاره به اینکه رفتار 
کی روش نسبت به گذشته تغییر کرده است، اظهارکرد: 
امیدوارم با این مربی بتوانیم در قطر نتایج خوبی بگیریم تا 
دل هواداران فوتبال شاد شود. مطمئنا برخی از رفتارهای 
کی روش هم نسبت به گذشته تغییر کرده است و البته او هم 
به خوبی می داند که توقعات از تیم ملی بالاست و باید نتیجه 
بگیرد. پیشکسوت فوتبال ایران در پایان راجع به اینکه امسال 
کدام تیم ها مدعیان قهرمانی در لیگ برتر هستند، گفت: من 

پرسپولیس و استقلال را مدعیان جدی قهرمانی می دانم.

پرسپولیس مقابل مس کرمان در هفته یازدهم لیگ برتر 
به برتری رسید. پرسپولیس نسبت به بازی های قبلی خود 
روان تر بازی کرد و موقعیت های بیشتری برای گلزنی داشت. 
در نهایت دیاباته گل برتری پرسپولیس را به ثمر رساند و ۳ 
امتیاز شیرین کسب شد و بازیکنان با صدرنشینی به تعطیلات 
رفتند.  مس کرمان برای یک امتیاز بازی به زمین مسابقه آمده 
بود و خیلی تدافعی بازی می کرد، اما پرسپولیس با حوصله 
بازی کرد و بازیکنان موقعیت های خوب گلزنی ایجاد کردند. 
خوشبختانه دیاباته پایش به گلزنی در این بازی باز شد و ۳ 
امتیاز بازی را گرفتیم. حریفان پرسپولیس سعی می کنند 
گل نخورند به همین علت تدافعی بازی می کنند به همین 
گل زدن به چنین تیم هایی سخت است. مس کرمان هم یک 
اتوبوس در محوطه جریمه اش پارک کرده بود و ۷، ۸ بازیکن 
در دفاع حضور داشتند و فقط با ۲ بازیکن حمله می کردند. 
پرسپولیس نیمه اول بازی موقعیت گلزنی داشت و اگر یک 
گل می زد دیگر حرف از بردهای اقتصادی پرسپولیس زده 
نمی شد. سرخپوشان در امر گلزنی مشکل دارند، اما حضور 
در صدرجدول مهم است که با یک گل به آن دست یافتند. به 
هر حال پرسپولیسی ها یک ماه استراحت می کنند تا بازنگری 
و ریکاوری خوبی داشته باشند و بعداز جام جهانی با آمادگی 
خوبی وارد لیگ برتر فوتبال شوند و دربی خوبی شاهد باشیم. 
آرزوی سلامتی برای گل محمدی دارم و ان شاءا... سلامتی 
خود را به دست آورد. معلوم بود که مس کرمان زورش به 
پرسپولیس نمی رسد به همین علت به بازی تدافعی روی آورد 
و بهترین فرصت بود که سرخپوشان با ۲ مهاجم بازی کند 
که زوج لوکادیا و دیاباته در این بازی جواب داد.  این ۲ بازیکن 
سرزن، دریبل زن و دوندگی خوبی دارند و از درک متقابل از 
یکدیگر برخوردار هستند. سرخپوشان در بازی با استقلال 
هم با استفاده از ۲ مهاجم نتیجه می گیرند. البته دیاباته و 
لوکادیا به آمادگی کامل نرسیدند، اما تعطیلات لیگ برتر 
فوتبال کمک می کند تا این ۲ مهاجم شناخت خوبی از 
فوتبال ایران به دست آورند و زوج خطرناکی برای پرسپولیس 

تشکیل بدهند.

 با برگزاری دیدار  »استقلال« و »نساجی« مشخص می شود 

سوپر   قهرمان! 

سال  پنجم
شماره   1407

آرمان ملی: دیدار سوپرجام امروز بین ۲ تیم استقلال 
و نساجی در حالی در  کرمان برگزار می شود که هر ۲ تیم 

تغییرات زیادی نسبت به زمان قهرمانی داشته اند. 
  انتقادات 

سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ درباره 
انتخاب ورزشگاه باهنر کرمان و انتقادهای موجود گفت: 
»تصمیم بر این شد که شهر ثالث انتخاب شود. تبریز و اصفهان 
اولویت اول ما بودند، اما زمین چمن نقش جهان مناسب نبود 
و شرایط فراهم نشد. در نهایت با همکاری وزارت کشور کرمان 
انتخاب شد. در مورد کیفیت زمین چمن نارضایتی بود که 
قول دادند شرایط را مساعد کنند. مشکل هتل نیز حل شد.« 
او که با رادیوورزش گفت وگو می کرد صحبت های خود را 
این طور ادامه داد: »در ورزشگاه امام رضا)ع( به دلیل اتفاقی 
که در آخرین بازی افتاد، جمع بندی شد که نمی توان در آنجا 
مسابقه را برگزار کرد. نساجی حاضر نبود در آزادی بازی کند و 
ورزشگاه وطنی هم آمادگی و تجهیزات لازم را نداشت. مشکل 
اولیه این است که ورزشگاه خوب در ایران برای سوپرجام 
نداریم. حقیقت این است که اصلا زیرساخت مناسب برای 
مسابقات فوتبال نداریم و زمین های موجود به شدت ضعیف 

و غیرقابل استفاده هستند.«
  تاریخچه سوپرجام

اولین دوره رقابت های سوپرجام از سال ۱۳۸4 بین 
قهرمان جام حذفی و قهرمان لیگ فوتبال ایران برگزار شد. 

۶ شهریور ۱۳۸4 دو تیم صباباتری تهران و فولادخوزستان 
مقابل هم قرار گرفتند که صباباتری با نتیجه چهار بر صفر 
مقابل فولاد که عنوان قهرمانی لیگ برتر را به دست آورده 
بود، به برتری رسید و قهرمان اولین دوره سوپرجام فوتبال 
ایران شد. دومین سوپرجام فوتبال ایران پس از ۱۱ سال وقفه 
مجددا برگزار شد. به دلایل مختلف بین سال های ۸5 تا ۹4 
این رقابت انجام نشده بود. دومین دیدار سوپرجام در سال ۹5 
با قهرمانی ذوب آهن به پایان رسید. پس از آن پرسپولیسی ها 
4 سال پشت سر هم این عنوان را از آن خود کردند، در ۷ دوره 
برگزاری سوپرجام پرسپولیس با کسب 4 عنوان قهرمانی 
پر افتخارترین تیم این دوره از رقابت ها لقب گرفت. صبا، 
ذوب آهن و فولاد نیز هر کدام یکبار این عنوان را به دست 
آوردند. استقلال و نساجی دو قهرمان لیگ برتر و جام حذفی 
فصل گذشته فوتبال ایران برای فتح سوپرجام چهارشنبه 
۱۱ آبان از ساعت ۱۶ در ورزشگاه شهید باهنر کرمان به 
مصاف هم خواهند رفت و نساجی برای اولین بار در این 
رقابت شرکت خواهد کرد. استقلالی ها در سال ۹۷ به عنوان 
قهرمان جام حذفی باید در سوپرجام مقابل پرسپولیس قرار 
می گرفتند که به دلیل حضورنیافتن این تیم، با رای کمیته 
انضباطی قهرمانی به سرخپوشان رسید. حالا آبی پوشان باید 

به مصاف نساجی بروند. 
  پیش بازی 

استقلال با سرمربی و مدیرعامل جدید نسبت به فصل 

گذشته برای کسب دومین جام قهرمانی تلاش خواهد 
کرد. آبی پوشان با سرمربیگری فرهاد مجیدی و مدیرعاملی 
مصطفی آجورلو بدون باخت قهرمان لیگ برتر شدند، اما هر 
دو  در زمان های متفاوت و به دلایل مختلف از تیم جدا شدند. 
علی فتح ا...زاده، مدیرعامل قدیمی  باشگاه به این تیم آمده و 
حتی وعده قهرمانی در آسیا را هم داده است و به عنوان پیش 
درآمد کسب یک جام قهرمانی شروع خوب و رویایی هم برای 
او و هم برای ریکاردو ساپینتو پرتغالی باشد. نساجی مازندران 
هم با ساکت الهامی  قهرمان جام حذفی شد اما اکنون او هم 
در این تیم حضور ندارد و حمید مطهری جانشینش شده 
است. از نظر فنی و بازیکنان اسمی تیم استقلال قطعا شرایط 
بهتری نسبت به حریف دارد اما نساجی تیمی  شگفتی ساز با 
بازیکنان با تجربه ای چون علیرضا حقیقی، مسعود شجاعی، 
ایوب کلانتری، حام شیری و... است. دو تیم در هفته ششم 
لیگ برتر در ورزشگاه آزادی بازی کردند، در روز ۱۹ شهریور 
استقلال ۳ بر یک به پیروزی رسید. استقلال در آن مسابقه  
یکی از بازی های زیبا و پرگلش را به نمایش گذاشت. آن 
زمان نساجی و مطهری هنوز به طور کامل هماهنگ نشده 
بودند و حتی بعد از باخت خبرنگاری از سرمربی نساجی 
در مورد آینده نامطمئنش در این تیم سوال کرد. بعداز آن 
باخت نساجی سه برد خوب آورد و شرایط مناسبی در جدول 
پیدا کرد. با این حال هفته گذشته در اراک با سه گل مغلوب 
آلومینیوم اراک شد تا با شکست گام به سوپرجام بگذارد. 
استقلالی ها با امیدواری از پیروزی در مسابقه با سوپرجام 
صحبت می کنند اما فوتبال هیچوقت قابل پیش بینی نیست. 
مهمترین مشکل استقلال مهاجمانی هستند که هنوز در خور 
نام شان برای استقلال بازدهی نداشته اند و محمد محبی جور 
همه آنها را کشیده و با 4 گل زده بهترین گلزن آبی پوشان 
است. یامگا هم با ۳ گل زده دومین گلزن آبی پوشان محسوب 
می شود. این بازی مسابقه ای به ارزش یک جام است و قطعا 
بازیکنان هر دو تیم تلاش می کنند در سال ۱40۱ دومین 
جام قهرمانی شان را کسب کنند. بازیکنان برای هواداران 
تیم شان تا آخرین نفس مبارزه می کنند تا جام را به دست 
آورند. همین حساسیت هم باعث شد که انتخاب داور این 
مسابقه برای کمیته داوران سخت تر از همیشه  شده بود. 
ضمن اینکه داور این مسابقه به احتمال فراوان شانس قضاوت 
در دربی را هم از دست می داد. با این حال گفته می شود 
بیژن حیدری به احتمال فراوان این بازی را سوت خواهد زد. 
امیدواریم که این بازی بیش از آنکه مسائل حاشیه ای داشته 
باشد جذابیت های فنی در آن شاهد باشیم. مسابقه ای که 
بتواند واقعا شایسته نام بزرگش سوپرجام باشد و قهرمان 
قهرمانان را به خوبی تعیین کند. تیم و مربی بازنده هم با رویی 
باز شکست را قبول کند. از چمن ناهموار و اشتباه داوری 
سخن نگوید! فوتبال برد و باخت دارد و قرار نیست هیچ تیمی  

در دنیا همیشه پیروز شود.
  اسامی داوران

داوران: بیژن حیدری، محمدرضا منصوری، عسگر 
محمدی، مرتضی منصوریان، 

ناظر: بهرام مهرپیما

محمد احمدزاده درباره آخرین وضعیت تیم ملی فوتبال 
کشورمان در فاصله ۱۹ روز تا آغاز جام جهانی ۲0۲۲ قطر، 
اظهارداشت: پس از حضور کارلوس کی روش، دودستگی موجود 
در تیم ملی از بین رفت و بچه ها منسجم تر شدند. این موضوع 
حسن بزرگی است. مدیریت داخل تیم هم مانند دوره قبلی در 
حضور کی روش شرایط خوبی داشته و تنها نکته مهمی که باقی 
می ماند زمانی است که او تیم را در دست داشته و همچنین 
بحث  بازی های تدارکاتی است. وی افزود: کی روش کمتر از سه 
ماه برای آماده سازی تیم ملی قبل از جام جهانی زمان داشت، 

اما قطعا باز ی های تدارکاتی مقابل سنگال و دیدارهای پیش رو 
برابر تونس و نیکاراگوئه بخشی از کمبودهای تیم ملی را در این 
زمینه برطرف خواهد کرد. مربی سابق تیم ملی فوتبال کشورمان 
درخصوص مشکل ایجادشده برای محمد حسین کنعانی زادگان 
و شجاع خلیل زاده که با پیگیری های فدراسیون فوتبال رفع 
شد، بیان داشت: مربیان پایین تر از کی روش هم برای این 
مسائل برنامه دارند و قطعا او می تواند ۳-۲ روز غیبت بازیکن در 
اردو را جبران کند. نباید هم این موضوع را چندان بزرگ کرد 
زیرا اتفاق خیلی خاصی نیفتاده است. کی روش بعد از آمدنش 

ویژگی های مثبت زیادی برای تیم ملی ایجاد کرد و خواهش 
می کنم رسانه ها نیز چندان به غیبت اخیر کنعانی زادگان و 
شجاع خلیل زاده اهمیت ندهند. احمدزاده درخصوص اینکه 
آیا بالارفتن توقعات از تیم ملی برای صعود از مرحله گروهی، 
روی این تیم تاثیر منفی نخواهد داشت، اظهارداشت: حریفان 
ما با وجود نتایج نامناسب اخیرشان، تیم های خوبی هستند. 
شاید بالابردن توقعات و داشتن خواسته های بزرگ، روی اراده 
بازیکن تاثیر مثبتی بگذارد اما نباید شرایط به شکلی باشد که 
به بازیکنان استرس وارد شوند زیرا کار سخت خواهد شد. البته 
خود کی روش و همکارانش باید مانع این اتفاق شوند. وی ادامه 
داد: وقتی مربی بزرگ می آورید، طبیعی است انتظارات هم 
بزرگ تر می شود اما نباید بگوییم حتما می توانیم با کسب نتایج 

خارق العاده از گروه مان صعود کنیم. 

 محمد احمدزاده: 

نباید به تیم ملی در جام جهانی استرس بدهیم

 احسان اصولی: 

برای حل مشکل ۲ بازیکن تیم ملی در حال مذاکره هستیم
سخنگوی فدراسیون فوتبال گفت: برای حل مشکل ۲ 
بازیکن تیم ملی فوتبال کشورمان با باشگاه الاهلی در حال 

مذاکره هستیم.
  تجهیز ورزشگاه 

احسان اصولی درباره اینکه باشگاه های لیگ برتری باید 
فرایند تجهیز ورزشگاه  های خود به سیستم VAR را انجام 
دهند، گفت: این موضوع در همه دنیا به همین شکل بوده 
است، همانطور که برگزاری مسابقات و تامین هزینه های 
استادیوم ها با باشگاه هاست. این اتفاق به تعامل باشگاه ها 
با ورزشگاهی که طرف قرارداد هستند، برمی گردد. از دید 
 VAR فدراسیون فوتبال معرفی و تجهیز ورزشگاه به الزامات
برعهده باشگاه هاست. ما در معرفی شرکت طرف قرارداد و 
اینکه بتوانیم تخفیف و مساعدت ها و پشتیبانی های اولیه 
را بگیریم، کار کردیم، اما این تجهیزات متعلق به ورزشگاه و 
باشگاهی خواهد بود که ورزشگاه خانگی اش را معرفی می کند. 
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: باشگاه ها 
باید در تعامل با فدراسیون فوتبال و شرکتی که این تجهیزات 
را می آورد مساعدت لازم را داشته باشند. من شنیده ام که 

بیشتر باشگاه های بخش خصوصی نگران هزینه ها بودند. 
ان شاءا... که دغدغه شان برطرف شود. با توجه به هزینه هایی 
که باشگاه ها در طول فصل دارند، هزینه های VAR عدد بزرگی 
نیست و در نهایت نیازی که همه ما به آن اذعان داریم و در 
فوتبال ما ملموس است، برطرف و این تجهیزات در فوتبال 
ما محقق شود تا تمام عوامل فوتبال مان بتوانند در سطوح 

بین المللی حضور داشته باشند.
  نیم فصل دوم 

وی در پاسخ به این سوال که VAR به نیم فصل دوم لیگ 
امسال می رسد؟، تصریح کرد: دوستان ما در کارگروه VAR به 
دو گزینه نهایی رسیدند و در مذاکراتی که انجام شده است، 
معرفی شدند. تاییدیه نهایی هم گرفته شده است. قطعا از 
بین این دو شرکت با یکی قرارداد می بندیم و این شرکت ها 
در ابتدای کار ورزشگاه هایی را که آمادگی داشته باشند، 
مجهز می کنند. ما هدف گذاری مان را برای شروع نیم فصل 
دوم گذاشتیم، اما قولی نمی دهیم و تلاش خواهیم کرد. به 
این جهت که برخی اتفاقات غیرقابل پیش بینی وجود دارد و 

ممکن است که کار به تأخیر بیفتد.

  تیم ملی 
اصولی که با برنامه رادیویی »تهران ورزشی« گفت وگو 
می کرد، درباره زمان رونمایی از لباس تیم ملی بیان داشت: 
برای روز یکشنبه ۱5 آبانماه صحبت شده، ولی هنوز نهایی 
نشده است و به زودی زمان نهایی آن را اعلام می کنیم. یک 
مراسم محدودی برگزار خواهد شد و یکی از گزینه ها روز 

یکشنبه ۱5 آبان است، اما هنوز نهایی نشده است.
  مشکل  بازیکنان 

وی در واکنش به مشکلی که برای کنعانی زادگان و 
خلیل زاده به وجود آمده است، تصریح کرد: دوستان ما در 
حال مذاکره با باشگاه الاهلی هستند تا مشکل حل وفصل 
شود. همه شنیدیم که کی روش دلخور بود و امیدواریم 
رایزنی های مان جواب بدهد و این دو بازیکن را هم کنار 

تیم ملی داشته باشیم.
  غیبت هیات رئیسه 

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال درباره اینکه با توجه 
به غیبت شهره موسوی در سه جلسه گذشته هیات رئیسه 
و اینکه اگر در جلسه بعدی هم غیبت کند از هیات رئیسه 
کنار گذاشته می شود، گفت: این موضوع برای همه اعضای 
هیات رئیسه هست و بخشی از اساسنامه به شمار می آید. ما 
در حال کار هستیم و این شرایط می تواند برای هر عضو 
هیات رئیسه پیش بیاید. فدراسیون فوتبال نیز براساس 

اساسنامه مکلف است که اقدام کند.

 بیــن المــلل
لوئیس سوارز از سران تیم فوتبال ناسیونال و هوادارانش 
پس از قهرمانی در لیگ فوتبال اروگوئه تمجید کرد. تیم 
فوتبال ناسیونال که چندی پیش لوئیس سوارز ملی پوش 
اروگوئه ای را به خدمت گرفت، قهرمان لیگ فوتبال این 
کشور شد. سوارز ۳5 ساله، پس از موفقیت در اروپا با آژاکس 
آمستردام، لیورپول، بارسلونا و اتلتیکومادرید، در ماه ژوئیه 
به خانه بازگشت و با انتقالی آزاد به ناسیونال پیوست. 
مهاجمی که در این فصل در ۱۶ بازی ۸ گل به ثمر رساند 
گفت: تصمیم درستی برای بازگشت به ناسیونال گرفته ام. 
سوارز پس از بازی به خبرنگاران افزود: از اینکه قدم درستی 
برداشتم و به ناسیونال آمدم، لذت بردم، راضی هستم و 
خوشحالم که قهرمان شدیم. من احساس خوشحالی و 
غرور می کنم که تصمیم به بازگشت به فوتبال کشورم 
گرفتم. همیشه این شک و تردید را داشتم ولی خوشبختانه 
همه چیز به خوبی پیش رفت. او در ادامه صحبت های 
خود افزود: از هواداران ناسیونال خیلی ممنونم چون 
به خاطر آنها به این تیم آمدم. از قهرمانی با آنها لذت بردم. 
نه تنها هواداران ناسیونال، بلکه هواداران فوتبال اروگوئه 
از این فصل از رقابت ها لذت بردند. به هواداران ناسیونال 
می گویم از زمانی که وارد شدم و می روم از محبتی که به من 

داشتید متشکرم. سوارز که قراردادش 
می رسد،  پایان  به  دسامبر  در 
لس آنجلس  تیم  به  دارد  قصد 
گلکسی در آمریکا برود؛ جایی که 
هم تیمی اش در تیم ملی اروگوئه، 

مارتین کــــاسرس و 
هموطنش گاستون 
هم  بروگمــــن 

حضور دارند.


